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Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 30. august 2022.  

Spørgsmål nr. 319: 

”Vil ministeren oplyse gevinsten ved huslejereguleringsaftalen for de berørte lejere 

fordelt på deciler eksklusiv studerende?” 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Bolig- og Planstyrelsen, der oplyser følgende: 

”Ministeriet har ikke huslejeoplysninger om hver enkelt af de nettoprisregulerede leje-

boliger, og det er ikke samtlige nettoprisregulerede boliger, der kan identificeres. Der-

for kan gevinsten opdelt på deciler ikke udarbejdes – heller ikke fraregnet de stude-

rende.” 
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